
 
  
Ordførere, representanter fra IFK og kommunedirektører! 
 
          Elverum 20.11.2023 
 

Protokoll fra møte i styret for Sør-Østerdal interkommunalt politisk råd (SØIPR) 
 
Sted: Glomdalsmuseet, Elverum 
 
Tid: Torsdag 16. novembver kl. 09.00 – 10.45 
 
Dette var det første møtet i styret for SØIPR i denne valgperioden. 
 
Deltakere 

Elverum 

Ordfører Lillian Skjærvik  

Kommunedirektør Kristian Trengereid - forfall 

Engerdal 

Ordfører Tor Erik Skramstad - forfall 

Kommunedirektør Geir Sverdrup - forfall 

Stor-Elvdal 

Ordfører Linda Otnes Henriksen 

Kommunedirektør Nils Kvilvang 

Våler 

Ordfører Harry Vinje 

Kommunedirektør Anniken Baksjøberget 

Trysil 

Ordfører Turid Backe-Viken 

Kommunedirektør Jan Sævig  

Åmot 

Ordfører Ole Erik Hørstad – forfall 
Varaordfører, Gunvor Stormoen møtte 

Kommunedirektør Stein Halvorsen 

Innlandet fylkeskommune 

 

Hanne Finstad, Fylkesadministrasjonen 

Inviterte 

Ingeborg Lunde, seniorrådgiver Folkehelse, Samf.  

SØIPR 

Daglig leder Terje Røe 

Rådgiver Hilde K. Hansen 

 
  



 
Program: 
 
Kl. 09.00 – 09.45 Seniorrådgiver, Ingeborg Lunde orienterte om resultater fra  

folkehelseunderesøkelsen i Innlandet 2023. Presentasjonen følger vedlagt  
protokollen. 

Kl. 10.00 – 10.45 Saksbehandling 
 
 
SAKSBEHANDLING  
 
SAK 50/23 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Vedtak:  
Innkalling og saksliste godkjent. 
 
 
SAK 51/23 GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTE I STYRET I SØIPR 
 
Vedtak:  
Protokoll fra møte i styret i SØIPR 21. september 2023 godkjent. 
 
Behandling: 
Det var ingen merknader til protokollen. 
 
 
SAK 52/23 TRAINEE SØR-ØSTERDAL – STØTTE TIL FORSTUDIE 
 
Vedtak:  
Enstemmig vedtatt: 

1. Styret for SØIPR vedtar å økonomisk støtte gjennomføringen av en forstudie for å avklare 

interessen for en traineeordning i Sør-Østerdalsregionen. 

2. Forstudien skal avklare hvilke modeller for ordningen som kan tilpasses regionens næringsliv, 

kommuner og andre offentlig aktører. 

3. Forstudien støttes med kr 245.000 som belastes konto for regionale 

utviklingsmidler/partnerskapsmidler.  

4. Forstudien gjennomføres i perioden: 01.12.23 – 31.06.24. 

5. Sør-Østerdal Næringshage som ansvarlig søker rapporterer på bruken av midlene jfr. 

retningslinjer for bruk av partnerskapsmidler i SØIPR. 

Behandling: 
Forstudien er basert på kompetansebehovet og rekrutteringsutfordringene i Sør-Østerdal.  
Næringsliv og offentlig sektor i regionen melder om utfordringer med å sikre seg  
kompetansearbeidskraft. Dette bekreftes i NHO`s kompetansebarometer fra 2021. 
 
De som kommenterte saken hadde felles oppfatning om at det er vel anvendt å støtte et  
forstudie. 
 



 
SAK 53/23 FORSLAG TIL MØTEPLAN 2024 
 
Vedtak: 
Forslaget til møteplan for 2024 ble vedtatt med 1 justering. Versjon 2.0 legges fram for 
representantskapet i Sør-Østerdalsregionen 30. november. 
 
Behandling: 
Etter innspill fra Trysil kommune, så vil Trysil og Engerdal kommuner være opptatt det første 
møtet i styret, som er berammet til 11. januar 2024. Administrasjonen vil finne en nye dato 
 
 
SAK 54/23 FORSLAG TIL BUDSJETT 2024 
 
Vedtak: 
Styret godkjente det framlagte forslaget til budsjett for 2024 og innstilte over 
representantskapet og vedta budsjettet for 2024 i sitt møte 30. november 2023.11.20 
 
Behandling: 
Budsjettet ivaretar finansiering av driften for SØIPR for 2024 med en kommunal andel som 
utgjør kr 26,30 pr innbygger. Kommunenes andel av partnerskapsmidler for 2024, vil utgjøre 
kr 26,- pr innbygger.  
 
I budsjettet er det disponert kr 4.000.000 i partnerskapsmidler til utviklingstiltak i 2024. 
 
Det ble stilt spørsmål til lønnskostnader for sekretærfunksjonen for 2024, som Terje Røe 
redegjorde for. 
 
 
SAK 55/23 ORIENTERING FRA MØTER I RÅD/UTVALG 
 
Vedtak: 
Saken tas til orientering. 
 
Behandling: 
Lillian Skjærvik informerte kort om et møte i referansegruppa for sykehuset, hvor alle hadde vært 
invitert. 
 
SAK 56/23 DIALOG MED INNLANDET FYLKESKOMMUNE 
 
Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
Behandling: 
Mona C. Stormoen og Mari Gjestvang orienterte om pågående/aktuelle saker: 
 

• Høringsuttalelse – elektrifisering av Røros og Solørbanen 



• NTP – viktig å være på nå, riksvei 3 og 4 er prioritert 

• Handlingsprogram for fylkesveger 

• Forsvarsforum 

• Fordeling av Folkehelsemidler 

• Tilbudsstrukturen blir fryst, mens utredning pågår. 

• Økende trend for mobbing i skolen – noe må gjøres. 

 
 
SAK 57/23 EVENTUELT 
 
Det ble ikke behandlet noen saker under eventuelt. 


